
Tarnobrzeg, 21.04.2012 r. 

Szanowna Pani 
Ewa Kopacz 
Marszałek Sejmu 

Działkowcy z ROD „Miechocin" uczestniczący w walnym zebraniu w 
dniu 21.04.2012 r. są niezadowoleni faktem, że Pani Marszałek Sejmu nie 
znalazła czasu na udzielenie odpowiedzi działkowcom w sprawie dotyczącej 
dalszego funkcjonowania rodzinnych ogrodów działkowych. 

Dla działkowców posiadanie działki to: ekologiczne plony, miejsce 
spotkań rodziny i znajomych oraz zdrowy tryb życia. 

Wniosek I Prezesa Sądu Najwyższego o stwierdzenie niezgodności z 
Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej całej ustawy o rodzinnych ogrodach 
działkowych budzi niepokój i zagraża dotychczasowemu sprawnie działającemu 
systemowi funkcjonowaniu ogrodów działkowych w obecnym kształcie. 

Mamy nadzieję, że Pani Marszałek ma na względzie dobre 
funkcjonowanie ogrodnictwa działkowego w naszym kraju i weźmie pod uwagę 
nasze opinie dotyczące funkcjonowania ogrodów, które posiadają wieloletnią 
tradycję. 

Z poważaniem 

Działkowcy z ROD „Miechocin" 
w Tarnobrzegu 

(na zał. liście 23 podpisy) 


